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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2014/15:223 Valutaköp

I Sverige har vi flera statliga verksamheter och organ som sysslar med 
valutaköp. Enligt uppgift sker detta inte alltid på ett kostnadseffektivt sätt. Det 
kan ha olika orsaker, men för att minimera riskerna och öka möjligheterna till 
en bättre situation, så undrar jag om inte en gemensam organisation för 
valutaköp skulle kunna vara en lösning.

Min fråga till statsrådet Per Bolund är således:

Skulle statsrådet kunna tänka sig att verka för en lösning där en gemensam 
organisation hanterar valutaköp?

………………………………………

Krister Örnfjäder (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-02-13
Besvaras senast
2015-02-25 kl. 12.00


